

Signature Escapades!

18D天14N晚

SPECTACULAR SOUTH AMERICA

- An Awe - Inspiring Voyage

Brazil / Argentina / Peru / Chile

跨步南美洲 - 震撼壮观自然之行

巴西 / 阿根廷 / 秘鲁 / 智利



LATIN AMERICAS

Validity: Sep 2018 onwards



ENTRANCES/FEES INCLUDED

- Corcovado rack railway
- Sugarloaf Cable car
- Iguazu National Parks
- Great Adventure tour, Iguazu
- Cementerio Recoleta
- Tango Porteno Dinner & Show
- Vina Indomita wine tasting
- Cuzco archaeological sites
- Machu Picchu
- Argentino Lake boat ride



HOTEL ACCOMMODATION

Premium tourist class hotels, majority with free wifi (at least at the lobby).

- 2N Rio de Janeiro : JW Marriott or similar
- 2N Iguazu NP: Loi Suites Iguazu or similar
- 2N Buenos Aires: Park Hyatt Buenos Aires or similar
- 2N El Calafate: Xelena Hotel or similar
- 2N Santiago: San Cristobal Tower or similar
- 2N Lima: JW Marriott or similar
- 2N Sacred Valley: Aranwa Hotel or similar

*Daily hot breakfast served in all hotels.



DINING SPECIALS

- Churrascaria Show dinner
- Tango Show fine dining
- La Rosa Nautica Restaurant (Pacific Ocean View)

*specific restaurants mentioned will be replaced if closed for private events.

Lunch - 10 Meals Dinner - 14 Meals



YOUR ITINERARY JOURNEY MAP

D1 Check in at KLIA

D2 Arrival Rio de Janeiro , Brazil

(- / - / local dinner)

Arrival in Rio de Janeiro, Brazil in mid-afternoon.

Ipanema & Copacabana orientation

- Drive through the promenade of the world famous beaches of **Ipanema & Copacabana** and take a stroll to watch local "Cariocas" having fun on the beaches.

D3 Rio de Janeiro

(Hotel breakfast / Local lunch / Chinese dinner)

Rio de Janeiro city tour (Part I)

- Board the rack railway to the summit of **Corcovado Mountain**, where the 38metres statue of **Christ the Redeemer** (one of the New Seven Wonders of the World) stands majestically.
- Drive past the **Sambadromo**, where the yearly Carnival take place and see the unique **Metropolitan Cathedral of St Sebastian**.
- Adjourn for a photo-stop at the huge **Maracana Stadium** , venue of the 2014 World Cup Final.

D4 Rio de Janeiro → Iguazu Falls

(Hotel breakfast / Local lunch / Hotel dinner)

Rio de Janeiro city tour (Part II)

- Take the cable car to the middle station of **Morro da Urca** for a great view of the city skyline
- Thereafter, hop back on the cable car to go right to the top of **Sugar**

Loaf Mountain .From here , the panoramic views of the "favelas"(local ghettos) & Guanabara Bay is marvellous.

Transfer to airport for a **short flight to Iguazu Falls**.

D5 Iguazu Falls, Argentina

(Hotel breakfast / Local lunch / Churrascaria show dinner)

Iguazu Falls Adventure (Argentinean side)

- Tour start with an ecological train ride to **Devil's Throat stop** . A short walk on the boardwalks lead you to the stunning lookout platform at the top of Devil's Throat.
- Next, walk the **Upper Circuit** with footbridges right over the top of waterfalls and enjoy a scenic spectacle from higher points.
- Along the **Lower Circuit**, get up-close with the thundering waterfall.
- During the **Great Adventure tour**, you will be transported via a 4WD to board a boat for a splashing ride to get close to the waterfalls base.

D6 Iguazu Falls, Brazil → Buenos Aires, Argentina

(Hotel breakfast / Buffet lunch / Chinese dinner)

Iguazu Falls Adventure (Brazilian side)

- At the **Brazilian side** of the Falls, be dazzled by the walls of waterfalls spanning over 6kms.
- Stroll along the 1.2km Path of the Falls to the viewing platform facing the spectacular Devil's Throat.

D7 Buenos Aires

(Hotel breakfast / Local lunch / Tango dinner show)

Buenos Aires city tour

- Photo-stop at **Plaza Mayo**, flanked by city landmarks such as Casa Rosada, The Cabildo & the Metropolitan Cathedral.
- Stroll the fashionable Recoleta and visit the serene **Cemeterio Recoleta**, resting place great Argentines including "Evita".
- Visit **San Telmo**, the oldest neighbourhood in Buenos Aires, famous for its antique wares.
- Lastly, walk around the fascinating **Caminito, La Boca** to view its brightly coloured houses .

Tango Porteno Dinner Show

- Start the evening by learning some basic tango steps guided by the dancers before enjoying a revue of sensual dance moves and spectacular choreography.

D8 Buenos Aires → El Calafate

(Hotel breakfast / - / Local dinner)

This morning, board your **flight to El Calafate**, gateway to the marvellous **Perito Moreno Glacier**.

D9 El Calafate – Perito Moreno Glacier – El Calafate

(Hotel breakfast / Lunch box / Local dinner)

Perito Moreno Glacier Excursion

- Brace for an unforgettable visual of the fabulous **Perito Moreno Glacier** via the several boardwalk balconies and viewpoints
- From the highest balcony, witness the amazing surface of this great glacier
- The lower balconies get you closer to view the ice walls from various angles various angles.
- Adjourn to Bajo las Sombras port to board a boat to the Icebergs Channel to view the full front wall of the glacier from a safe distance.

(Optional Minitrekking on the Glacier)

- For the more physically fit tour members, we recommend the “trekking on ice” experience where you will board a boat to the starting spot and trek 30 minutes to reach the glacier surface. See crevasses, caves and plenty of ice formations of the most incredible blues.

D10 El Calafate → Buenos Aires → Santiago, Chile

(Hotel breakfast / - / Local dinner)

Early morning, transfer to airport for **flight to the Capital city of Chile, Santiago** via Buenos Aires.

D11 Santiago – Vina del Mar – Valparaiso - Vina Indomita - Santiago

(Hotel breakfast / Local lunch / Local dinner)

Vina Indomita winery tour

- Tour its facility and enjoy sweeping views of the rolling hills of Casablanca valley before tasting its wines.

Vina del Mar & Valparaiso tour

- Vina del Mar, also known as the “**garden city**”, is an important South American summer resort.
- Continue our journey to **Valparaiso**, the picturesque port of Chile and an UNESCO World Heritage sight.
- The true attraction of **Valparaiso** are the hills that divide the city in two levels with its characteristic and colourful buildings hanging from the hills and cliffs in an impressive layout of streets, side streets and alleys.

D12 Santiago, Chile → Lima, Peru

(Hotel breakfast / Local lunch / Hotel dinner)

Santiago city tour

- Start at **La Moneda Presidential Palace** to view its impressive courtyard and façade followed by visit the palm-shaded central square **Plaza Armas**.
- Next up, the **Cerro Santa Lucia**, a small hill adorned with wonderful gardens, classy fountains and facades with stairways leading you to the top for a fantastic view of Santiago skyline.

In the afternoon, board a **flight to Lima, Peru**.

D13 Lima → Cuzco – Sacred Valley

(Hotel breakfast / Local lunch / Hotel dinner)

After breakfast, transfer to the airport for a short flight to the high altitude **Incas capital, Cuzco**.

Cuzco city tour

- At this former capital of the Inca Empire, visit the intriguing **Koricancha Temple**. Next at **Plaza Armas**, see the Cathedral and the Compania de Jesus.

- Visit the ruins of **Sacsayhuaman Fortress** and have a photo-stop at the archaeological sites of **Qenqo, Puca Pucara & Tambomachay**.

D14 Sacred Valley – Machu Picchu – Sacred Valley

(Hotel breakfast / Local buffet lunch / Hotel dinner)

Today another New Seven Wonders of the World beckons; the **Lost City of the Incas; Machu Picchu**.

Machu Picchu tour

- Board a scenic train and enjoy the Andean views from Ollantaytambo to Aguas Calientes before changing for a bus ride up the slopes to the entrance of the Machu Picchu Citadel.
- A guided tour of the **Citadel** ruins covers the Main Plaza, the Circular Tower, the Sacred Sun Dial, the Royal Quarters, the Temple of Three Windows and various burial grounds.
- Enjoy **buffet lunch at the Sanctuary Lodge** next to the Citadel.

D15 Sacred Valley - Cuzco → Lima, Peru

(Hotel breakfast / - / Hotel dinner)

Early morning, transfer to Cusco Airport for **flight back to Lima, Peru**.

Lima city tour

- Spend time at the historical centre of Lima, **Plaza Mayor**. Flanking this square are the Government Palace, the baroque styled **Cathedral of Lima**, the City Hall & The Archbishop's Palace.
- Visit the **Convent of San Francisco**, the greatest complex of colonial arts and cultural arts of humanity in Americas.
- Continue visit the elegant **San Isidro**, the financial and commercial heart of the city.
- At the spectacular **Miraflores**, shop at the unique **Larcomar Mall** while enjoying sweeping views of the Pacific Ocean.

D16 Lima → Sao Paulo, Brazil

(Hotel breakfast)

Today, we will board a **flight to Sao Paulo, Brazil** for connection the International flight back to home.

D17 Sao Paulo, Brazil → Dubai / Depart for home

Transit in Dubai with accommodation arranged to rest better before flying home.

D18 Arrival Home

Tour ends upon reaching KLIA with fond memories of a vacation. ☺





以下入场费用全包

- 科尔科瓦多齿轨铁路之旅
- 面包山缆车
- 伊瓜苏国家公园
- 伊瓜苏大冒险
- 雷科莱塔公墓
- 探戈晚餐秀
- 卡萨布兰卡酒庄
- 库斯科考古遗址
- 马丘比丘
- 阿根廷湖冰河船游



酒店住宿

高级旅游酒店，大部分都有提供免费无线网络，否则至少在酒店大堂有上网服务。

- 2晚里约热内卢 - JW万豪酒店或同级
- 2晚伊瓜苏瀑布 - 莱套房伊瓜苏瀑布或同级
- 2晚布宜诺斯艾利斯 - 布宜诺斯艾利斯柏悦酒店或同级
- 2晚埃尔卡拉法特 - Xelena酒店或同级
- 2晚圣地亚哥 - 圣克里斯托瓦尔塔或同级
- 2晚利马 - JW万豪酒店或同级
- 2晚圣谷 - Aranwa酒店或同级

*所有酒店每日提供美式热早餐。



特别餐饮安排

- Churrascharia烤肉
- 探戈秀与晚餐
- 太平洋海景的La Rosa餐厅用餐

* 以上餐厅如因私人活动关闭将
以其他餐厅取代

午餐 - 10餐 晚餐 - 14餐

D1 从吉隆坡出发

D2 抵达里约热内卢,巴西

(- / - /道地佳肴晚餐)

午后抵达巴西 - 里约热内卢。

伊帕内玛和科帕卡巴纳之旅

- 莅临世界闻名的伊帕内玛和科帕卡巴纳海滩，感受浩瀚无尽的海滩美景，融入里约热内卢道地人民享受日光浴、打沙滩足球或慢跑于宽阔的行人道上。

D3 里约热内卢

(酒店早餐/道地佳肴午餐/中式晚餐)

里约热内卢城市之旅 (第1节)

- 乘坐齿轨火车来到科尔科瓦山的山峰，观赏“世界新七大奇迹之一”的基督像，38米高、张开双臂、雄伟耸立着。从山峰上俯瞰美丽的城市和瓜纳巴拉湾，简直是令人叹为观止。
- 途经每年狂欢节举行的地方--Sambadromo，随后欣赏独特的圣塞巴斯蒂安大都会大教堂。
- 停留在2014年世界杯决赛场地--马拉卡纳体育场拍照留念。

D4 里约热内卢 → 伊瓜苏大瀑布

(酒店早餐/道地佳肴午餐/ 酒店晚餐)

里约热内卢城市之旅 (第2节)

- 乘搭缆车由山脚至山顶参观面包山。缆车分两个阶段，第一站是220米高的乌卡山能让您将里约全景尽收眼底、也可观望到当地贫民区“贫民窟”和梦幻的瓜纳巴拉湾。
- 第二站缆车将来到面包山顶部。从这里，您的视野将会延伸到里约热内卢著名的尼泰罗伊海滩及离岛。

一趟短途的飞行来到伊瓜苏大瀑布机场。



伊瓜苏大瀑布

D5 伊瓜苏大瀑布, 阿根廷

(酒店早餐/道地佳肴午餐/Churrascharia烤肉晚餐)

伊瓜苏大瀑布探险之旅 (阿根廷国界)

- 来到“南美第一奇观”，乘搭丛林列车来到“魔鬼之喉”的列车站。通过栈道来到最高、最壮观的“魔鬼之喉”观景台前，感受结合了14个大小瀑布从100米直泻谷底。
- 接着通过上游路线，继续步行横跨瀑布的顶部，并从最高点尽情享受风景秀丽，雄伟壮丽的景色。
- 再沿着下游路线，我们将与雷鸣般的瀑布溅起基地来一趟近距离的接触。
- 最后，体验精彩伊瓜苏大冒险之旅，结合一架4×4驱动车穿越树林再登上游船，滑行在伊瓜苏河上近距离的感受瀑布的壮丽。

D6 伊瓜苏大瀑布, 巴西 → 布宜诺斯艾利, 阿根廷

(酒店早餐/自助午餐/中式晚餐)

伊瓜苏大瀑布探险之旅 (巴西国界)

- 今天，跨国界来到巴西境内。从这里有一个更广泛的景观，瀑布宽度有6公里之远。
- 沿着1.2公里的瀑布步道，将来到最壮观的“魔鬼咽喉”观看平台，亲眼见证瀑布洪水充满爆发力的冲击，形成一个横跨瀑布的巨大彩虹映影云端的美妙观景。

D7 布宜诺斯艾利, 阿根廷

(酒店早餐/道地佳肴午餐/探戈秀与晚餐)

布宜诺斯艾利斯市之旅

- 参观梅奥广场开始，广场两侧为各著名城市地标，如卡萨罗萨达，卡维尔大都会大教堂等。
- 接下来到时尚的雷科莱塔区与参观美观的雷科莱塔名人墓区。这里是阿根廷历史上最有影响力人物的长眠之地，包括“贝隆夫人”伊娃庇隆。
- 继续来到圣特尔莫，布宜诺斯艾利斯城内最古老的街区。这里最著名的就是各类古董品。
- 最后，来到卡米尼托，博卡欣赏其粉刷得色彩鲜艳的房子，并在繁忙的鹅卵石街道漫步。

探戈秀与晚餐

- 今晚，享受一顿精致的美味佳肴，同时欣赏梦幻及感性的探戈舞蹈。探戈舞是阿根廷的国家荣誉，大家也饱受眼福。

D8 布宜诺斯艾利 → 埃尔卡拉法特

(酒店早餐/ - / 道地佳肴晚餐)

今早，我们将前飞往埃尔卡拉法特，通往佩里托莫雷诺大冰川的奇妙之旅。

D9 埃尔卡拉法特 - 佩里托莫雷诺 - 埃尔卡拉法特 (酒店早餐/午餐盒/道地佳肴晚餐)

佩里托莫雷诺冰河游览

- 今天的另一亮点 – 著名的佩里托莫雷诺冰河。
- 绕过木板道，再从不同的角度观赏这个雄伟的冰河现象与险峻壮丽的景色。
- 乘坐冰河游船，游览阿根廷湖与近距离欣赏高达60米壮丽的冰壁。

(可自费选项：迷你徒步上冰川)

- 对于更体魄强健的团友，我们强烈推荐这“冰上徒步之旅”的精彩经验。在这里您可以登上船的出发点和徒步30分钟即可到达冰川表面。(将需要在身体状态符合下与天气允许才可参与)



迷你徒步上冰川

D10 埃尔卡拉法特 → 布宜诺斯艾利 → 圣地亚哥，智利

今早，接送前往机场乘搭航班飞往智利首都 – 圣地亚哥，中转于布宜诺斯艾利机场转机。抵达后，前往道地餐厅享用晚餐与休息。

D11 圣地亚哥 - 比尼亚德尔马 - 瓦尔帕莱索 - 卡萨布兰卡 - 圣地亚哥

(酒店早餐/道地佳肴午餐/ 中式晚餐)

比尼亚德尔马 & 瓦尔帕莱索之旅

- 比尼亚德尔马也被誉为“花园城市”，属于南美洲避暑的胜地。每年的二月，都会在这举办著名国际歌曲节。
- 继续前往风景如画的瓦尔帕莱索，这已被联合国教科文组织列入世界文化遗产。
- 被称为智利文化之都—瓦尔帕莱索真正吸引人的，它的市区由大小山丘组合而成。其具有特色、五颜六色的建筑物悬挂在山丘和悬崖上，无论街道和小巷令人印象深刻。

卡萨布兰卡酒庄

- 这是智利最古老的葡萄种植区，米埔谷与卡萨布兰卡山谷品尝优质的智利葡萄酒。
- 欣赏卡萨布兰卡山谷及以安第斯山脉为背景的葡萄园美丽景色。

D12 圣地亚哥，智利 → 利马，秘鲁

(酒店早餐/道地佳肴午餐 /酒店晚餐)

圣地亚哥市之旅

- 旅程将从拉莫内达总统府开始，并参观其令人印象深刻的庭院和外观。接下来，参观棕榈树成荫的中央广场阿马斯广场，这里有重要的新古典主义建筑，如大教堂、国家历史博物馆和气势非凡的CORREO邮局。

- 前往一座位于城中央的小山丘—圣露西亚山，美丽的花园、优雅的喷泉及外墙楼梯，带领您来到山丘顶端，欣赏以积雪覆盖的安第斯山脉为背景的圣地亚哥天际线美景。

下午，乘搭航班飞往利马，秘鲁，更诱人的体验等着您。

D13 利马 → 库斯科 - 圣谷

(酒店早餐/道地佳肴午餐/ 酒店晚餐)

早餐后，来一趟短途的飞行来到高海拔的印加首都 - 库斯科。

库斯科城之旅

- 参观奥妙的哥力干查寺院，崇拜太阳神的中心。寺院上方是由西班牙建立的圣多明各修道院。接下来，我们将来到阿玛斯广场，参观大教堂以及被誉为这片大陆上最美丽教堂的耶稣圣会堂。
- 随后，参观豹头堡垒废墟，再观赏肯可、普卡普卡拉和坦普马赛考古遗址。

D14 圣谷 - 马丘比丘 - 圣谷

(酒店早餐/道地佳肴午餐/ 酒店晚餐)

今天，另一个世界新七大奇迹正在召唤着您，与印加文明失落之城 – 马丘比丘的奇妙的旅程。

马丘比丘之旅

- 从奥兰叠淡伯，乘搭火车来到阿瓜斯卡连特斯。再登上巴士，通过曲折的斜坡，来到这个充满传奇的城堡入口处。
- 观赏城堡遗址包括主广场、圆塔、圣阳转盘、皇家宿院，三窗寺和各所墓地。
- 中午在Sanctuary Lodge享用自助午餐，细致感受这个考古的美作。

D15 圣谷 - 库斯科 → 利马

(酒店早餐/道地佳肴午餐/道地佳肴晚餐)

一早前往机场，乘搭航班返回利马，秘鲁，更诱人的体验等着您。

利马城市观光之旅

- 参观利马历史中心—市政广场，这美丽广场两侧是秘鲁政府宫楼皆总统官邸、巴洛克风格的利马大教堂、大会堂和主教宫。
- 接下来，参观圣弗兰西斯科女修道院和教堂，这里被誉为充满拉丁美洲早期重要的殖民城镇建筑艺术和人文文化的交集中心。
- 继续来到这优雅的圣伊西德罗区，是利马的经济中心区。
- 然后再前往米拉弗洛雷斯随后，来到这独特的海岸商场购物中心。享受一趟购物乐趣，同时欣赏太平洋海域。

D16 利马 → 圣保罗，巴西

(酒店早餐)

今早，接送往机场乘搭航班飞往圣保罗，以中转与返回家园。

D17 圣保罗 → 迪拜/返回家园

中转停留在迪拜，特别为您安排的歇息空间以登回程航班。

D18 抵达家园

希望您 过一个愉快的假期，并盼望能再次与您畅游下一个旅游胜地！

HIGHLIGHTS

- **Rio de Janeiro** - of Samba fame and Christ the Redeemer Statue
- **Iguazu Falls** - by far the biggest series of waterfalls in the world!
- **Buenos Aires** - chic capital of Argentina and of Tango fame
- **Perito Moreno Glacier** - most spectacular glacier tour in Patagonia region
- **Santiago, Valparaiso & Vina del Mar** - a trio of Chilean fascinating cities
- **Peru, Lima & Cuzco** - of great Inca influence and culture
- **Machu Picchu** - The Lost City of the Incas
- **5* Hotel throughout**

行程亮点

- **里约热内卢** - 闻名于桑巴&基督救世主雕像
- **伊瓜苏瀑布** - 迄今为世界上最宽的瀑布!
- **布宜诺斯艾利斯** - 阿根廷的时尚之都和探戈的发源地
- **佩里托莫雷诺冰川** - 巴塔哥尼亚区最壮观的冰川之旅
- **圣地亚哥, 瓦尔帕莱索和比尼亚德尔马** - 智利三个迷人的城市
- **利马&库斯科, 秘鲁** - 拥有伟大与深远的印加文化
- **马丘比丘** - “失落的印加城市”
- **全程使用 5*住宿体验**



TERMS AND CONDITIONS 附带条款:

Please request for a copy of our Standard Terms and Conditions at the point of making reservations. 敬请在订购团时, 请向我们的职员索取详细的条款内容。

For further enquiries, please contact us: +603-90748699